
Nieuwsbrief 

Nu de zomer weer voorbij is, waarin we zeer warme en droge periodes hadden, dus een erg 

wisselvallige zomer. Hoop ik wel dat een ieder een goede vakantie heeft gehad en er weer een 

vol jaar tegenaan kan. Nu maar hopen dat er ook veel vogels zijn gekweekt, voor het komende 

tentoonstellingseizoen wat voor de deur staat, de vroege kwekers zullen inmiddels alweer 

bezig zijn, maar de meesten moeten nog even wachten.                                                                           

Wel hopen wij als bestuur, dat er op de Friese Kampioenschappen, die door de 

vogelvereniging Surhuisterveen georganiseerd word, veel leden van Friesland en Noord-

Holland vogels inschrijven, zodat we weer een prachtige tentoonstelling mogen hebben.  

Ook wil de verenigingen op het hart drukken, om de tentoonstellingen te melden, bij de 

NVWA en het RVO  en de juiste papieren, tijdens de tentoonstelling voor de hand te hebben, 

want er zal wel streng gecontroleerd worden. Ook wil ik de secretarissen van de verenigingen 

vragen, om de juiste gegevens van het bestuur door de geven, aan onze secretaris, want er zijn 

nog steeds verenigingen, waarvan de juiste gegevens niet bekend zijn.                                                     

Op de najaarsvergadering is besloten door mondeling te stemmen, waar wij de vergaderingen 

willen houden en dat werd in zaal de Klok te Harkema, maar omdat het voorheen altijd in het 

vogelgebouw van Drachten is geweest, zijn wij een week later in Drachten wezen praten, dat 

er rondom de vergaderlocatie niet goed is gecommuniceerd en met elkaar, zijn we tot de 

conclusie gekomen om het weer terug te brengen naar Drachten, dus in 2024 zijn op 5april en 

4 oktober de vergaderingen, weer in het vogelgebouw van Drachten.  

Ook wil ik melden dat op de laatste vergadering op 29 september, sommige leden dachten ik 

ging roken, maar ik moest koffie bestellen voor in het cafe, alleen had ik dat even moeten 

melden, daarvoor mijn excuses, de volgend keer gaat dat anders.                                                     

Het was alleen jammer, dat er veel verenigingen afgezegd hadden en sommige zomaar 

wegbleven, zonder zich af te melden.                                                                                                                 

Gelukkig hebben we het bestuur nu weer volledig, want er zijn 3 nieuwe bestuursleden bij 

gekomen, namelijk Willem Wijkhuizen van de Leeuwarder Vogelvrienden, als 2e voorzitter, 

Bert v/d Beek als 2e commissaris en Paul Commandeur als 3e commissaris, die zijn lid van 

Vovos uit Opmeer/ Spanbroek, zij gaan Noord –Holland vertegenwoordigen, wat ons veel 

kilometers gaat besparen, want als het aan de NBvV ligt, moeten wij heel erg gaan 

bezuinigen.  

Inmiddels heb ik als voorzitter, mijn eerste officiële taak volbracht, door in augustus een speld 

uit te reiken, aan de heer T Twijnstra, die was 40 jaar lid van Fugelnocht uit Broeksterwoude, 

bij deze nogmaals gefeliciteerd. Ook is inmiddels allang bekend, dat de Nederlandse 

Kampioenschappen van de NBvV, dit jaar gehouden worden in Hardenberg samen met de 

Noordshow, wat niet bij iedereen in de smaak viel, maar door de hoge kosten elders, kon het 

niet anders. Verder wil ik een ieder, die mee gaat doen aan de tentoonstellingen veel succes 

wensen en graag tot ziens, bij de Friese Kampioenschappen in Surhuisterveen. 

District Voorzitter   

                                     Arend Vissia.                                                          

 


